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Z Á Z N A M 
 

 

ze 68. Předsednictva Rady hospodářské a sociální dohody Karlovarského kraje 

(dále jen „RHSD KK“), konaného 

videokonferenčně dne 28. listopadu 2023 

 

 

 

Přítomni: 

Za veřejnou správu: Kulhánek, Franta, Jakobec 

Za zaměstnavatelské a podnikatelské svazy: Borýsek, Linda, Novotný 

Za odborové svazy: Růžička, Třešňák  

Za přidružené neziskové právnické osoby: Janus 

 

 

 

Program: 

 

1. Zahájení zasedání a odsouhlasení programu 

2. Fond spravedlivé transformace v Karlovarském kraji 

3. Informace o energetické situaci 

4. Další aktuální informace z Karlovarského kraje 

5. Různé  

6. Plán práce na rok 2024 

7. Závěr 

 

    

 

                                                   

1. Zahájení zasedání a odsouhlasení programu 

 

Jednání tripartity zahájil předseda RHSD KK, Ing. Petr Kulhánek, v 11:00 hodin  

a konstatoval, že Předsednictvo RHSD KK je usnášeníschopné. 

 

 

Na úvod jednání byl schválen program jednání. 

  

(9-0-0) 
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2. Fond spravedlivé transformace v Karlovarském kraji 

 

Pan hejtman informoval členy předsednictva RHSD KK o aktuálním stavu transformace 

v Karlovarském kraji a o aktuálním stavu Operačního programu spravedlivá transformace 

2021-2027 (dále jen „OPST“). Město Aš bylo vyzváno dopracovat a doplnit  strategický projekt 

Vlaštovka. Krajský Business Park Sokolov byl zatím zastupitelstvem ze strategických projektů 

vyřazen z důvodu nedořešených majetkoprávních záležitostí. Město Boží Dar získalo 

strategického partnera pro podání strategického projektu na obnovu Horského hotelu Klínovec, 

stal se jím SUAS GROUP prostřednictvím společnosti Windsor Spa Hotel. Nebrání tak nic 

tomu podat žádost o dotaci do konce roku 2023. Tematické výzvy běží dle předpokladů.  

U některých projektů se řeší navýšení rozpočtů a dofinancování. Na zastupitelstvu byl schválen 

zastřešující projekt na vouchery pro podnikatele a od 20. prosince 2023 můžou podnikatelé 

podávat žádosti o dotaci v rámci tohoto zastřešujícího projektu. 

Pan Franta informoval přítomné o finalizaci a podání strategického projektu Centrum 

lázeňského výzkumu. 

Pan Novotný doplnil informace o voucherech pro podnikatele. Dále konstatoval, že dojednat 

úvěr z OPST je pro podnikatele velice náročné a hledá se s NRB cesta pro zjednodušení.  

 

 

3. Informace o energetické situaci   

  

Pan radní Jakobec shrnul současnou situaci s energiemi. Informoval členy předsednictva  

o nákupech energií pro organizace našeho kraje. U plynu se ještě zatím s nákupem částečně 

vyčkává na případné snížení cen v prosinci 2023.  

Proběhla diskuse o předpokládaném pohybu cen energií v souvislosti s Green Dealem. 

Podle pana Borýska se dá očekávat v roce 2024 narůstající nespokojenost podniků i obyvatel 

s cenami energií a bez rozumného částečného návratu k uhlí to v ČR to nepůjde. 

Pan Jakobec konstatoval, že situace v ČR je v rámci EU velice nevýhodná z hlediska výroby 

elektřiny ze zelených zdrojů oproti jiným zemím. Například v Polsku mají na pobřeží moře 

velké množství větrných elektráren a na jihu Evropy jsou oproti ČR vhodnější podmínky pro 

solární elektrárny. 
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4. Další aktuální informace z Karlovarského kraje  

 

Pan hejtman Kulhánek informoval o situaci s výpovědí lékařů z přesčasové práce v krajských 

zařízeních, uklidnil přítomné, že dětská akutní péče bude přes vánoční svátky zajištěna.  

V rámci Programu rozvoje regionu se s MMR vyjednává garance alokované částky pro každý 

region v ČR zvlášť. 

Dále pan hejtman informoval o aktuálním stavu dostavby D6. Do konce roku 2028 by měla být 

D6 propojena až ke Karlovým Varům. Na silnici 1/13 je nadále požadavek na čtyřpruhové 

řešení této komunikace, tak je to i komunikováno s Ministerstvem dopravy. 

Z letiště KV se bude v roce 2024 nově létat na dovolenou až do 10 destinací a předpokládá se 

nově i zprovoznění sezónní pravidelné linky do Tel Avivu.  

 

 

5. Různé 

 

Bez diskuze. 

 

 

6. Plán práce na rok 2024 

 

Členové předsednictva RHSD KK schválili Plán práce RHSD KK na rok 2024. 

(9-0-0) 

 

 

7. Závěr 

 

Další jednání Předsednictva RHSD KK proběhne v úterý 23. ledna 2023 od 11:00 hod. 

Jednání Předsednictva RHSD KK ukončil pan hejtman Kulhánek v 11:40 hod. 

Zapsal: Ing. Jaroslav Sobotka 

 

 

                                                      Ing. Petr Kulhánek v.r.  

                            předseda RHSD KK  

         


